
     

   
Förbundsinformation till båtklubbar och medlemmar september 2024   

   
Allmänt   

Vi närmar oss höstens Klubbkonferens. Inbjudan kommer omgående. Vi 

hoppas förstås att fler klubbar kommer att närvara än de som varit med de 

senaste åren. Vi avser att som vanligt genomföra mötet på Eckerölinjen.  

 

Det har kommit propåer från Norrtälje kommun om ändrade förutsättningar 

för arrende av bryggmark/vatten. Förbundet bevakar vad som händer 

framöver. 

Östhammars kommun har lanserat ändrade regler vad gäller sophantering i 

skärgården. Förbundet bevakar också detta. 

Miljöfrågor 

XRF-mätning är på tapeten som vanligt. Förbundsstyrelsen har synpunkten 

att XRF-mätningarna är dyra och svåra att genomföra. Om inte kommunen 

har krävt mätningar anser vi att man kan släppa problemet då det handlar 

om väldigt få båtar som har problem med gammal tennbaserad bottenfärg. 

 

Sjösäkerhet 

VHF håller på att tappa användare i och med att nästan alla har 

mobiltelefon. Väl värt att tänka på är dock att mobiltäckningen kan variera 

till sjöss.  

Sjösäkerhetsrådet meddelar att QR-märkning (Blippa) fungerar väldigt bra 

efter den första initieringen. Svenska Sjö går ut med en ny drive om detta och 

har lagt upp en film på sin hemsida. https://svenskasjo.se/batmarkning-

instruktioner 

 

Stölder m.m.  

Vi har inte nåtts av några 

allvarligare fall av båt- och 

motorstölder på senare tid. 

Låt oss hoppas att detta 

håller i sig också framöver. 

 

För övrigt 

 

Meddela oss i förbundsstyrelsen om ni råkar ut för några konstigheter i 

båtlivet. 

RBF:s styrelse 
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